
 

  

BORÅS-SJUHÄRAD  Inner Wheel Club    Månadsbrev 4 

Distrikt 236       2019-09-12 

Sverige         President Yvonne Prahl 

           Sekreterare Ingrid Krafft  
 

Årets motto: Världspresident Phyllis Charter har som motto: Together we can.  

  

Kallelse:  till månadsmöte torsdagen den 10 oktober 2019 kl 19.00 i Annelundsvillan. 

 

Program: Lars-Gustav Andersson kommer och pratar om Nobelservisen. 

 

Anmälan:                  Sista anmälningsdag är tisdagen den 8 oktober. Anmälan göres till  

                                   Monika Edvinsson antingen via e-post: bosse@stadsporten.se eller  

                                   mobil 073-326 94 16. 

 

Pris:   230 kr. 

    

Information: Tack för uppvaktning på födelsedagar från Ingrid Krafft och Eva Alkmark.      

Klubbarna i distriktet bjöds in av vår distriktspresident Ewa Knutson till träff 

i Göteborg i slutet av augusti. Yvonne Prahl och Lena Norén deltog.    

Givande och inspirerande.  

 Ny IIW-president är Phyllis Charter. Hennes motto är: Together we can. 

 I år är det vår klubb som arrangerar Distriktsårsmötet. Det är den 12 oktober 

                                   och vi kommer att vara i Simonsland.  Ni får gärna lämna intresseanmälan till 

undertecknad , i.krafft55@gmail.com  för att kunna vara med och hjälpa till.  

Årets nya matrikel delades ut.  

 

 

Referat från kvällen. 

Kvällen började med att vår förra president Lena Norén hälsade alla välkomna och öppnade        

årsmötet. Samtliga punkter på vår föredragningslista gick vi igenom. Utförligare beskrivning finns i 

bifogat protokoll. 

Vår nyvalde president Yvonne Prahl tackade för förtroendet med orden Together we can, ledorden 

för vår nyvalde IIW president Phyllis Charter. Tände vänskapens ljus och hälsade alla välkomna 

och speciellt till vår distriktspresident Lisbeth Gabrielsson. 

 Läste upp den nya styrelsen. Se nedan. Vi har en vakant plats och det är vice president. Vi får till-

sammans hjälpas åt att besätta denna plats.  

Vi har en aktiv hedersmedlem Ebba Brinck.  

Idag är vi 48 st medlemmar och därmed har vi 2 delegater som skall representera klubben på di-

striktsmötena. (Tidigare 3 delegater, då 52 st medlemmar.) 

Påminde åter om vårt distriktsårsmöte den 12 oktober. Lämna intresseanmälan. 

För att få fler att kika på hemsidan ber vi Birgitta Widell att under hösten visa hur lätt det är att läsa 

på hemsidan.   
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Avslutade med en vers innan det var dags att äta en fantastiskt god höstgryta med sallad och potatis. 

Kaffe och kaka. 

Yvonnes vers: 

Lycka är inte ständig framgång.                                                                                                                                                                    

Lycka är att klara något som man inte trodde man kunde.                            

Efter middagen började vår distriktspresident Lisbeth Gabrielsson med sin presentation. Hon 

kommer från Alingsås-Lerum-Vårgårda IWC. En stor klubb med 69 medlemmar.  

Bosatt i Floda, har man, barn och barnbarn. Tidigare varit sekreterare i distriktet, har 

ekonomiutbildning och varit kyrkokamrer i hemförsamlingen. Kassör i Aktiva seniorer. 

Hon berättade att vid tillsättning av poster i deras styrelse så följde man principen Stegen, dvs att 

blir du vice sekreterare, så fortsätter du sedan till sekreterare, därefter vice president och slutligen 

president. Vi följer regeln med Trappan. 

Vår distriktspresident hade varit på informationsmöte med Rådet. Där diskuterades ett antal frågor. 

Flera klubbar har problem med att värva medlemmar och framför allt är största problemet att 

klubbar läggs ned.   

Vad förväntas av klubbarna? För att hjälpa klubbarna skall det utses en valberedning, bestående av 

de tre senaste distriktspresidenterna, som kan bistå med hjälp vid behov. 

Rådet har även utlyst en tävling. Vilket distrikt skaffar flest nya medlemmar? 

Försök att göra något nytt 2019! De kallar det Vitalisering. 9 st punkter med tips och idéer. 

I stora drag. 

Informella möten, varje klubb skall hitta på vad man vill jobba med. 

Hur används media, FB, IW, Appar och tidningar. 

Medlemsvård, sjukkontakt, caféträff, promenadgrupp och bokcirkel. 

Minska krav på styrelsemöte, mat och lokal. 

Besöka andra klubbar. 

Lära sig mer IW kunskap. 

Skyltar och synas. Golfbollar, brosch, örhängen, klistermärken. 

Med i Unesco. FN. 

 

Besök hemsidan. Där finns mycket dokumentation m bl a protokoll mm. 

Vår arkivarie i distriktet har avböjt att fortsätta på sin post, därför söker de nu en efterträdare. 

Anmäl gärna ditt intresse. 

Hon avslutar med versen: 

Innan du sover i kväll. 

Var nöjd med allt du har gjort. 

Var tacksam för allt du har 

och var stolt över dig själv. 

 

Vår president Yvonne tackar henne med en röd ros. Tack för att du kom till oss och gav oss lite 

nya tankar att fundera över. 

 

Därefter var det dags för vårt lotteri. Flera fina vinster och många glada vinnare. 

 

Tack för idag. Jag skall försöka bli en bra president. 

Hälsar er alla välkomna till nästa månadsmöte den 10 oktober. 

Släcker vänskapens ljus. 

 

 

Ingrid Krafft 

Sekreterare 

 



 

 

 

    

 

 

Styrelsen 2019-2020 

    

   President     Yvonne Prahl 

  Vice president     Vakant 

  Past president     Lena Norén 

  Sekreterare      Ingrid Krafft 

  Vice sekreterare     Eva Alkmark 

  Skattmästare      Gunnel Bengtsson 

  Vice skattmästare   Marianne Jingnäs 

  Klubbmästare       Laila Wallin 

  Vice klubbmästare  Monica Edvinsson 

  ISO                    Ulla Ståhlbom 

  Ledamot       Marianne Friestedt 

    

  


